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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

Ikt.szám: Krs/988-15/2019. 

 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2019. október 18. napján  

11:00 órakor megtartott alakuló üléséről. 

 

Helye: Faluház Salföld 

 

Jelen vannak:  

 

Fábián Gusztáv polgármester 

Kovács István képviselő 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző 

Dr. Takács Katalin igazgatási csoportvezető 

Török Lászlóné Helyi Választási Bizottság Elnöke 

 

Jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető  

 

Fábián Gusztáv polgármester: köszönti az alakuló ülés résztvevőit, a megválasztott 

Képviselő Asszonyt, Képviselő Urat, a Közös Hivatal illusztris dolgozóit, valamint a Helyi 

Választási Bizottság Elnökét és ezzel megnyitja a következő öt éves ciklus alakuló ülését.  

 

Megállapítja, hogy a testület a 2 képviselővel és a polgármesterrel, azaz 3 fővel  határozatképes. 

Az első feladat a meghívóban szereplő napirend elfogadása, időközben érkezett egy képviselői 

indítvány, melyet javasol 13. napirendi pontként felvenni, mely: Mátraházi Zsuzsanna 

javaslata, amit majd ő előterjeszt. Javasolja, hogy aki így a 13 napirenddel egyetért, 

kézfeltartással jelezze. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

89/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

2019. október 18-i  ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az október 18-i alakuló ülés napirendjét 

az alábbiak szerint elfogadja: 
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1.) A Helyi Választási Bizottság Elnökének tájékoztatója a választás  

eredményéről 

Előterjesztő:  Török Lászlóné Helyi Választási Bizottság Elnöke 

 

2.) Az önkormányzati képviselők eskütétele, megbízólevél  

és esküokmányok átadása 

Előterjesztő:  Török Lászlóné Helyi Választási Bizottság Elnöke 

 

3.) A polgármester eskütétele, megbízólevél és esküokmány átadása 

Előterjesztő: Török Lászlóné Helyi Választási Bizottság Elnöke 

 

4.) Polgármesteri program ismertetése  

Előterjesztő:  Fábián Gusztáv polgármester 

 

5.) Az alpolgármester megválasztása, eskütétele 

Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

6.) A polgármester illetményének, alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 

Előterjesztő:  Fábián Gusztáv polgármester 

 

7.) Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 

            Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

8.) Képviselői tiszteletdíj megállapítása 

Előterjesztő:  Fábián Gusztáv polgármester 

 

9.) Polgármester szabadságának elszámolása és ütemezésének jóváhagyása  

Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester  

 

      10.)Tájékoztatások (gazdasági program, feladatátvállalás, összeférhetetlenségi szabályok, 

vagyonnyilatkozat-tétel) 

Előterjesztő:  Tóthné dr. Titz Éva aljegyző 

 

      11.) A településfejlesztéssel, településrendezéssel  és településkép-érvényesítéssel 

összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendelet módosítása 

              Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

     12.) Tapolca Környéki Önkormányzati Társulásba delegált tag megválasztása  

Előterjesztés:  Fábián Gusztáv polgármester 

 

     13.) Mátraházi Zsuzsanna képviselő javaslata 

 

 

1.) A Helyi Választási Bizottság Elnökének tájékoztatója a választás eredményéről 

 

Fábián Gusztáv polgármester: felkéri a Helyi Választási Bizottság Elnökét, hogy ismertesse 

a választás végeredményét.  
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Török Lászlóné HVB elnöke: a helyi önkormányzati képviselők és polgármester választás a 

községben  2019. október 13-án eredményesen lezárult. A választás előkészítése és 

lebonyolítása a választási törvény alapján megtörtént. A polgármester és képviselőjelöltek 

valamennyien független jelöltként indultak. Az alábbiakban ismerteti a választás eredményét: 

A névjegyzékben lévő választópolgárok száma: 62, szavazóként megjelent 37.  

A polgármester választásra vonatkozó szavazólapok közül 7 érvénytelen és 30 érvényes 

szavazólap volt.  A megválasztott polgármester Fábián Gusztáv 30 szavazattal.  

A képviselő-testület tagjaira vonatkozó szavazólapok közül 6 érvénytelen és 31 érvényes 

szavazólap volt. A megválasztott képviselők: Kovács István 27 szavazattal, Mátraházi 

Zsuzsanna 16 szavazattal. A Választási Bizottság nevében a megválasztott polgármesternek és 

a települési képviselőknek gratulál,  a község fejlődése érdekében eredményes munkát és jó 

egészséget kíván. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni  az Elnök Asszony  tájékoztatását. 

 

2.) Az önkormányzati képviselők eskütétele, megbízólevél és esküokmányok átadása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  elmondja, hogy a megválasztott képviselőknek esküt kell 

tenni. Felkéri a Helyi Választási Bizottság Elnökét az eskü kivételére a  jelenlévőket pedig arra, 

hogy  a képviselők eskütételéhez álljanak fel. 

 

Mátraházi Zsuzsanna és Kovács István képviselők az esküt leteszik. 

 

Török Lászlóné HVB Elnöke: felkéri a képviselőket,  hogy az esküokmányokat írják alá. 

Átadja a megbízóleveleket, az esküokmányokat és gratulál.  

 

3.) A polgármester eskütétele, megbízólevél és esküokmány átadása 

 

Török Lászlóné HVB Elnöke: tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a polgármester eskütétele 

következik. Felkéri a polgármestert, hogy a testület előtt az esküt tegye le, a jelenlévőket pedig 

arra, hogy az esküt állva hallgassák végig.  

 

Fábián Gusztáv polgármester az esküt leteszi. 

 

Török Lászlóné HVB Elnöke: felkéri a Polgármester Urat  az esküokmány aláírására, átadja 

a megbízólevelet és az esküokmányt, majd gratulál.  

 

4.) Polgármesteri program ismertetése  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a polgármesteri programját az alábbiak szerint ismerteti:  

 

„Motto: 

Winston Churchill mondta: „Szeretem ha mennek a dolgok, de ha nem 

mennek, szeretném elérni, hogy menjenek” 
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Az új ciklus program lényege: az álmodozások programja helyett, a megvalósítható,  

realitások programja legyen, vagyis a finanszírozási lehetőség nélküli tervek 

helyett, valós, pályázható (100%-ban térített), megvalósítható tervek biztos 

lehetőségének programját kínálom.  

(Megjegyzi, hogy azért most szerencsés időszakban vannak a testületek, a 

polgármesterek, főleg egy ilyen kis faluhelyen, tekintettel arra, hogy van a Magyar 

Faluprogram, melyről tudják, hogy az egy 100 %-osan térített, 5 éven keresztül 

pályázható pénz, ami olyan falvaknak, mint Salföld, akinek pénzügyi forrásai 

szerények egy reális esélyt biztosít arra, bizonyos dolgokban előre jussanak.)  

 

Programom megvalósítása a következő alapokon nyugszik: 

  

1. Fenntartható község gazdálkodás, költségvetési egyensúly: Amelynek anyagi 

alapja három pilléren áll: a megfelelő volumenű állami,   pénzügyi támogatásokból 

+ adóinkból + saját gazdálkodásunk bevételeiből. Ez adja biztonságos pénzügyi 

alapot önkormányzatunk fenntartható működéséhez. Ehhez még fontos, hogy a 

bevételek-kiadások mindig összhangban legyenek egymással. 

                 

 2. Finanszírozható fejlődés a cél az új beruházásainknál, felújításainknál: 

Pályázati támogatásokból  (elsősorban önrész nélküliekkel), vagy önrészes 

pályázatokkal 

(önrészt a tartalék alapból biztosítva).  Saját pénzből (szintén a tartalék alapból) és 

a normatív támogatásokból kisebb volumenű beruházások, felújítások 

folyamatosan megvalósuljanak. Legfontosabb terület: az út- tér építés, felújítás, a 

faluház további fejlesztése, felújítása. 

 

 3. Közösség építés, megtartás: Salföld közönségére szabott kulturális események, 

rendezvények, szervezése, kulturális magánkezdeményezések támogatása célunk 

volt eddig is és a jövőben is az lesz. 

 

 4. Salföld arculatának (esztétikumának) fenntartása: építészetileg és környezetileg. 

 Salföld építészeti hagyományainak további megőrzése (mint egyetlen élő 

hagyomány), zöldterületek folyamatos ápolása, karbantartása eddig is cél volt és a 

továbbiakban is az marad. A vonzó falukép, élhető falu! 

 

5. Környezetvédelem: a szelektív hulladék gyűjtés fenntartása, propagálása célom.  

A szennyvízkezelést (az egyedi berendezések működtetését) továbbra is társasági 

rendszerben történne. A lombhulladék kezelése, a klímavédelem érdekében, 

elszállítással történik a lehetőségek szerint. 

 

Befejezésül még egy Churchill idézet: „Sosem féltem a tettektől, csak a 

tehetetlenségtől.” 

 

Kérem a Tisztelt Testületet, hogy programomat támogassa és annak megvalósulását 

elősegítse.” 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy van-e a polgármesteri programmal 

kapcsolatosan észrevétel, kérdés. Megállapítja, hogy nincsen, ezért javasolja a program 

elfogadását.   
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

90/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

polgármesteri program elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a  2019-2024. önkormányzati ciklusra 

vonatkozó  polgármesteri programot elfogadja.  

 

5.) Az alpolgármester megválasztása, eskütétele 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  elmondja, hogy a törvény a polgármester jogkörébe utalja, 

hogy  az alpolgármester személyére tegyen javaslatot. Röviden bejelenti, hogy Kovács István 

képviselőt szeretné javasolni alpolgármesternek. Nem kíván különösebb indokolást hozzátenni, 

de van egy íratlan szabály, hogy mindig a több szavazatot kapott képviselő van megbízva az 

alpolgármesteri feladatokkal, ez így volt régebben is mindig, most  jelenleg is ez van. 

Tekintettel arra, hogy Kovács István kapta a legtöbb szavazatot a képviselők között, így őt 

jelöli. Egyben felkéri Mátraházi Zsuzsanna képviselőt, hogy a választást bonyolítsa le.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: szeretne ehhez hozzáfűzni, amit már levélben is írt. Teljesen 

elismeri, hogy Kovács István kapta a több szavazatot és az övé lenne amúgy az elsőbbség, de 

az a kérdése, hogy ki lesz a falugondnok, mert a kettő összeférhetetlen. Ha a polgármester 

bármilyen okból hosszú ideig távol van, akkor a  saját munkáltatója  lesz egy személyben és ez 

összeférhetetlen.  Nem fog törvényességi eljárást indítani, az biztos, de a Kormányhivatal is 

észre veheti és az kellemetlen.  

 

Kovács István képviselő: úgy tudja, hogy a két megbízás között nincsen összeférhetetlenség. 

Mint korábbi alpolgármester bizonyára képviselő asszony is tudja, hogy ez a feladat mennyi 

ideig tartott, tulajdonképpen miből állt, tehát rövid időszak volt, amikor a polgármester urat 

helyettesíti kellett. A munkahelyi vezetője ugyanúgy  a polgármester marad, tehát nem látja 

összeférhetetlennek. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: abszolút annak látja, ha két hónapra elmegy a Bahamákra a 

polgármester úr, akkor a képviselő úr a saját munkáltatója. Egyébként az Aljegyző Asszonyt 

kérdezi, hogy mi a teendő.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ezt jogszabály szabályozza.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: megnézte a hivatal, miután megkapták ezt a beadványt, tehát 

nincsen összeférhetetlenség, az Mötv. 36. §-a szabályozza az összeférhetetlenséget. Miután 

értesültek arról, hogy a polgármester úr kit kíván jelölni alpolgármesternek megnézték a 

jogszabályt és nincsen összeférhetetlenség,  de ettől függetlenül bebiztosítva magukat a 

Kormányhivatallal is egyeztettek és a Kormányhivatal ma reggel visszahívta a hivatalt és 

tájékoztatta arról, hogy nincsen összeférhetetlenség. Abban az esetben, amit Képviselő Asszony 

említ, hogy a polgármester úr esetleges tartós, hosszabb távolléte, vagy akármilyen oknál fogva 
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kiesik, akkor újra kell vizsgálni a kérdést, arra pedig lehetőség van ezt feloldani. Tehát abban 

az időszakban, amikor szabadságon van a polgármester úr, akkor az alpolgármester nem 

gyakorolja a munkáltatói jogokat, de ha hosszabb időszakról van szó, vagy végleges állapot 

következik be, akkor nyilván átgondolandó, de akkor sem összeférhetetlen, mert fel lehet 

oldani.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mit lehet feloldani. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: az összeférhetetlenséget lehet feloldani, ha hosszú távú, tartós 

távollét lép fel, például évekig nem tudja ellátni a feladatát, akkor feloldhatja azt az 

összeférhetetlenséget, akkor eldönti, hogy alpolgármester tud lenni, vagy falugondnok.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: azért ezt szeretné, hogy valamiképpen benne lenne a 

jegyzőkönyvbe.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  természetesen ami elhangzik, benne van a jegyzőkönyvbe.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző:  a Kormányhivatallal ezért egyeztetett, ugyan nem írásban, de 

telefonon tájékoztatták, hogy jelen pillanatban, jelen állás szerint nincsen összeférhetetlenség.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az alpolgármester választás 

titkos szavazással történik. Kérdezi az alpolgármester jelöltet, hogy elfogadja-e a jelölést, 

illetve kéri-e a zárt ülés tartását.  

 

Kovács István képviselő (alpolgármester jelölt): nem kéri a zárt ülés tartását, a jelölést 

elfogadja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  elmondja, hogy a titkos szavazás lebonyolítását a képviselő-

testület ezzel megbízott tagja látja el. Javasolja Mátraházi Zsuzsanna képviselőt megbízni a 

választás lebonyolításával.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

91/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

Az alpolgármester választás lebonyolításához megbízott tagról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete elhatározza, hogy az alpolgármester 

választás lebonyolítására Mátraházi Zsuzsanna képviselő-testületi tagot bízza meg.  

A Képviselő-testület felkéri Mátraházi Zsuzsanna képviselő-testületi tagot az alpolgármester 

választás  titkos szavazás lebonyolítására.  

 

Felelős: Mátraházi Zsuzsanna képviselő 

Határidő: azonnal. 
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Fábián Gusztáv polgármester:  felkéri Mátraházi Zsuzsanna képviselőt a titkos szavazás 

lebonyolítására.  

 

Mátraházi Zsuzsanna felkért képviselő: A szavazólapok elkészítésre kerültek, mely 

tartalmazza a polgármester úr által alpolgármesternek javasolt Kovács István nevét. Szavazó 

helyiségül a Faluház külön terme szolgál, ahol az urna is elhelyezésre került.  

Az alpolgármesterre érvényesen, igenlően a neve mellett elhelyezett körben X vagy + jellel 

lehet szavazni. Az alpolgármester megválasztásához minősített többségi szavazat, tehát 2 

érvényes szavazat szükséges. Felkéri a képviselőket, hogy a titkos szavazást a kijelölt 

helyiségben tegyék meg. 

Fábián Gusztáv polgármester a szavazás idejére szünetet rendel el.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: berekeszti a szünetet és felkéri Mátraházi Zsuzsanna 

képviselőt, hogy ismertesse a szavazás eredményét.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ismerteti a szavazás eredményét, mely szerint a 3 szavazólap 

közül 3 érvényes szavazólap volt. A képviselő-testület 2 igen szavazattal és 1 tartózkodással 

Kovács Istvánt választotta alpolgármesternek.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

92/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

Az alpolgármester megválasztásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete titkos szavazással, minősített többséggel 

2019. október 18. napjától a képviselő-testület megbízatásának időtartamára  Kovács István-t 

társadalmi megbízatású alpolgármesterré megválasztotta.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  felkéri az alpolgármestert az eskü letételére.  

 

Kovács István alpolgármester leteszi az esküt 

 

Fábián Gusztáv polgármester átadja az esküokmányt és gratulál  

 

6.) A polgármester illetményének, alpolgármester tiszteletdíjának megállapítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a saját illetményébe nem tud beleszólni, mert az adott 

államilag.   
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Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a polgármesteri illetmény megállapítását jogszabály írja elő, 

ennek ellenére ezt a testületnek határozatban el kell fogadni. Gyakorlatilag a törvényben 

meghatározott összegtől eltérni nem lehet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy akkor miről kell szavazni.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: arról az összegről kell szavazni, amit a jogszabály megállapít, 

tekintettel arra, hogy a Magyar Államkincstárnak meg kell küldeni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: tulajdonképpen megszavazzák a jogszabályt, ez egy 

kicsit muris.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  jelzi a döntésben való érintettségét. Javasolja, hogy a 

döntéshozatalból ne zárják ki.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

93/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv polgármestert a 

polgármesteri illetmény megállapítására vonatkozó döntéshozatalból nem zárja ki.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a 299.151 Ft összegű polgármesteri illetmény 

elfogadását a hozzá tartozó 44.873 Ft összegű költségtérítéssel.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és  

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

94/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

A polgármester illetményének megállapításáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Fábián Gusztáv, főállású polgármester 

illetményét - a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (a 

továbbiakban: Mötv.) 71. § (4) bekezdése a) pontja alapján 299.151,-Ft, -  a közszolgálati 

tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény (a továbbiakban: Kttv.) 131.§ (1) bekezdése 

alapján a kerekítés szabályaira tekintettel 2019. október 13. napjától havi 299.200,- Ft-ban 

állapítja meg.  
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A polgármester az Mötv. 71. § (6) bekezdése alapján havonta 44.873,- Ft – illetménye  

15 %-ának megfelelő - összegű költségtérítésre jogosult.  

A Képviselő-testület felkéri az alpolgármestert, hogy intézkedjen a polgármester járandóságai 

havi rendszerességgel történő kifizetése iránt. 

Felelős: Kovács István alpolgármester 

Határidő: azonnal. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ezen napirend második részében dönteni kell az 

alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról.  

 

Kovács István alpolgármester: jelzi a döntésben való érintettségét.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja, hogy az alpolgármestert a tiszteletdíjra vonatkozó 

döntéshozatalból ne zárják ki. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

95/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kovács István alpolgármestert az 

alpolgármesteri tiszteletdíj megállapítására vonatkozó döntéshozatalból nem zárja ki.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja az alpolgármester tiszteletdíjának megállapítását 

bruttó 100.000 Ft összegben, a költségtérítést pedig 15.000 Ft összegben.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és  

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

96/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

Az alpolgármester tiszteletdíjának megállapításáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Kovács István, társadalmi megbízatású 

alpolgármester tiszteletdíját a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv.) 80. § (2) bekezdése alapján 2019. október 18-tól  

havi bruttó 100.000.- Ft-ban  állapítja meg.  

Az alpolgármester az Mötv. 80. § (3) bekezdése alapján havonta  15.000.- Ft - tiszteletdíja 15 

%-ának megfelelő - összegű költségtérítésre jogosult.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen az alpolgármester járandóságai 

havi rendszerességgel történő kifizetése iránt. 
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Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

7.) Szervezeti és Működési Szabályzat módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ismerteti a rendelet módosítás első szakaszát: „a rendelet 

kihirdetése az Önkormányzat hirdetőtábláján történő kifüggesztéssel történik. A kihirdetés 

napja a kifüggesztést követő nap.” Tehát nem akkor van kihirdetve, amikor kitűzik a 

hirdetőtáblára, hanem másnap van a kihirdetés napja. Ez csak egy technikai jellegű dolog.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy miért nem dátumok szerint, ami rajta van.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: ennek meg van a jogszabályi háttere. A kihirdetés napja, az 

amikor kifüggesztik, de a kifüggesztést definiálja a rendelet, régebben úgy volt a kifüggesztést 

követő 5. napon minősül kifüggesztettnek, aztán módosítottak rajta, hogy a kifüggesztést 

követő 2. nap. A gyakorlat az, hogy ha kifüggesztik 10-én, akkor az még nem minősül a 

kihirdetés napjának, hanem amikor teljes egészében napjában kint van, az 11.-e, tehát ez fog a 

kihirdetés napjának minősülni. A rendeletek száma úgy néz ki, hogy a kihirdetés napja a 

rendelet tetején lévő dátum, a hatályba lépésre vonatkozóan pedig utalás van a rendeletben, 

például „a kihirdetést követő napon lép hatályba”. A hatályt és a kihirdetés napját a 

kifüggesztéstől teszik függővé.   

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nagyon jó, hogy így egyenként mennek végig, mert lenne 

egy javaslata. Tudják, hogy 10-én kelt a rendelet, 11-én kifüggesztik és akkor tudják, hogy a 

hatálybalépés 11.-e.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: más a hatálybalépés és más a kihirdetés. A kihirdetés napja a 

rendeletben fent a számban jelenik meg, a hatálybalépés pedig benn van a rendeletben.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nem mindenki tudja, hogy a számban a kihirdetés napja 

jelenik meg. Semmiből nem áll aláírni, hogy benne legyen a szövegben.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a kihirdetés napja a rendelet alján szerepel, úgy hogy „a 

kihirdetés napja”. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csak ki kell tölteni és akkor kell kitölteni amikor ki van 

rakva.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a kifüggesztés csak egy technikai dolog, ezzel csak 

pontosították, hogy amikor kifüggeszti, akkor másnap van a kihirdetés. Egyébként ezt az Ákr. 

eljárási szabályai is így követi, ha ki kell függeszteni egy föld adás-vételi szerződést, amikor 

kitűzi, akkor az még nem a kihirdetés napja, hanem a következő nap és onnan indul a 60 nap.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a következő módosítás az alábbi:  „az SZMSZ 1. melléklete 

helyébe jelen rendelet 1. melléklete lép.” 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: ez egy teljesen technikai dolog, itt a kormányzati funkciókban 

voltak változások és ezek kerültek aktualizálásra. A pénzügyes kollégák átnézték és a teljesen 

hatályos kormányzati funkciók kerültek bele.  
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Fábián Gusztáv polgármester:  a következő módosítás: „2. melléklet helyébe jelen rendelet 

2. melléklete lép.” 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: tulajdonképpen ez is egy technikai dolog, tekintettel arra, hogy 

a rendelet nem tartalmazhat függeléket, a régi rendeletben függelékek voltak a mellékletek 

mellett és most ezt egy mellékletben szerepel és tartalmában semmi nem változott.  

A vagyonnyilatkozattal kapcsolatos dokumentumok, nyilvántartás stb. egy dokumentumba 

kerültek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a következő egy kiegészítés, mely az alábbi: „az SZMSZ a 

következő 22/A. §-al egészül ki: 

„22/A. § (1) Lakossági fórumot lehet tartani a település lakosságának egészét, vagy jelentős 

részét érintő döntések sokoldalú előkészítése érdekében.  

(2) A lakossági fórum előkészítése, összehívása, vezetése a polgármester feladata.  

(3) A lakossági fórum helyét, időpontját, témáját a fórum előtt legalább 5 nappal a helyben 

szokásos módon közzé kell tenni.  

(4) A fórumon elhangzottakról hangfelvételt kell készíteni, melyről a jegyző feljegyzést 

készíthet.”   

Kérdezi, hogy mégis csak le kell írni. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: szükség esetén „feljegyzést készíthet”, a hangfelvétel ott van 

és a polgármester a testületet tájékoztatja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  kérdezi, hogy az előzőekben hogyan szerepelt benne. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: az előzőekben a rendelet nem szabályozott lakossági fórum 

kategóriát, a magasabb szintű jogszabályok, akár a partnerségi egyeztetés során lakossági 

fórumot nevesítenek és eddig a szervezeti és működési szabályzatok ezt nem tartalmazták. Ezért 

tartottak a testületek közmeghallgatást. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: lehet úgynevezett gyors falufórumot csinálni még jelentősebb 

témában is és követhető dolog, 5 nappal korábban be lehet jelenteni.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: nem kell, hogy testületi ülésnek minősüljön és jobban, több 

esetben is megszondáztatható a lakosság.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy akkor ez nem kerül a Kormányhivatalba. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: ez nem kerül a Kormányhivatalba. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez a döntések gyorsaságát növelheti.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  kérdezi, hogy a közmeghallgatás intézménye megmarad.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző:  igen az megmarad. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  ennek nem látja szükségességét, megint előre elfutnak, 

hogy gyorsan lehessen intézni. Ne értesüljenek róla, mert csak 5 nap van a kihirdetésre. Ami a 

legutóbbi közmeghallgatáson volt, mindenfélék belejátszottak, de azért már máshonnan is 

visszahallotta, hogy jelzés értéke van annak a különböző szavazatoknak, amelyek 

érvénytelenek lettek, amiatt, hogy nem írtak be semmit, tehát ezeknek jelzésértékük van. Úgy 



12 
 

gondolja és ez jön vissza mindenhonnan, hogy jobban kellene figyelni a lakosság véleményére, 

pici falu, egyszerűen „nem hajtja a tatár” a testületet, hogy öt nappal korábban mindenkit 

ugrasztani kelljen. Van, aki máshonnan utazik a településre, múltkor is volt egy ilyen kifogás, 

nem tud mindig, mindenki itt ülni. Úgy gondolja, hogy a testületnek kellene időt szakítani arra, 

hogy meghallgassák rendesen a falu véleményét. Ha ez beleveszik, akkor nagyon egyszerű lesz, 

akkor azt mondja a polgármester úr – még a testületnek sem kell tudni róla – hogy összehívja a 

fórumot. A Kormányhivatalhoz nem... 

 

Fábián Gusztáv polgármester: még ne döntsék el előre a dolgot.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  ez megtörténhet, nem tartja helyesnek  és  úgy gondolja, 

hogy nem egyszemélyes döntésnek kell lenni. (ezt kéri, hogy legyen benne a jegyzőkönyvbe) 

Pont erre figyelmeztetnek a faluban nagyon sokan, hogy sokkal inkább kitágítani kellene a kört 

és nem szűkíteni.  

 

Kovács István alpolgármester: ez pont erre szolgál.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  véleménye szerint nem. A közmeghallgatás hivatalos, ez 

meg semmi.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a Képviselő Asszony nagyon sokat példálózik ezzel a hét 

érvénytelen szavazattal.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:   nem sokat, ma egyszer említette.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: technikai kérdés a Jegyző Asszonyhoz, hogy a hét érvénytelen 

szavazat, az lehet olyan szavazat, hogy valaki szavazni akar, de elszúrta a papíron. Magyarán 

mondva az illető meg akart szavazni valakit, de rosszul csinálta, nem azért van hét érvénytelen 

szavazat, mert az hét dühös ember… 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  az hét dühös ember, aki nem ír rá semmit, ettől lesz 

érvénytelen.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: gondolja a képviselő asszony, ő pedig arra gondol, hogy  lehet 

benne olyan, aki dühösen áthúzta, de olyan is van csodálatos módon, hogy túlhúzta az ikszet és 

szavazni akart, de rosszul csinálta. Ne játszanak azzal a héttel, mert abból négy rosszul kitöltött, 

de akart szavazni és esetleg három az, aki bosszúból…. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  nem, nem, nem, ezt a hangulatot egyébként már a 

közmeghallgatáson is lehetett érzékelni, tehát bocsánat… 

 

Fábián Gusztáv polgármester: megkérdezi a Tisztelt Képviselő Asszonyt, hogy azt minek 

veszi, hogy 37 ember szavazott és abból 7 érvénytelen és még egyszer mondja… 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő:  ez most a polgármesteri, de nem is mondta a hetet, mert itt 

is volt… 

 

Fábián Gusztáv polgármester: hadd fejezze be, az a hét nem azt jelenti, hogy az a hét dühös 

ember volt, aki direktbe, volt abba három, aki rendesen akart szavazni, csak rosszul ikszelte, 

nem tudja, csak feltételezi, de azt mire vélik, hogy a Képviselő Asszonyra a 30 érvényesből 
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csak 16-an szavaztak. A többi 14, azok gonosz emberek voltak, mert azok valószínűleg a körbe 

nem húztak ikszet.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kettőről tudott, aki nem, aki meg is mondta, a többit pedig 

ki tudja totózni, gondolja, hogy a testület többi tagjai is.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  nem tudják és nem is szabad megtudni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: nyilvánvalóan nem lehet megtudni, de ő tudja és a többiek 

is tudják.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  nem fogják megmondani, hogy „én vagyok Finger Ottó és 

rosszul szavaztam direktbe”. Hagyják már ezt a hét szavazatot, a lakossági fórum pontosan arra 

jó, hogy gyorsabban és rugalmasabban csináljanak falufórumokat, mert néha muszáj, nem azért, 

hogy kiiktassák a közmeghallgatás komoly és hatalmas intézményét, amit egyébként mindig 

megtartanak, hanem lehessen rugalmasabban is csinálni lakossági fórumot, közmeghallgatás 

szerű dolgot. Ezért javasolja és fontos, hogy ez bekerüljön, mert jobban tudják a demokráciát 

kezelni, a nehézkes közmeghallgatás összehívás helyett.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: arra gondol, hogy akkor ne az öt napot írják bele, hanem azt 

amennyi a közmeghallgatásnál van, mert különben nem fognak róla értesülni az emberek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  bocsánat, hagyják már, a képviselő asszony 20 éve van benn 

a testületben, mindig ugyanez volt, hiába volt meghirdetve 200 évvel korábban, akkor volt, 

hogy egy ember sem jött el, volt, hogy 8, volt, hogy 40 ember.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez elhangzott a közmeghallgatáson, de erre nem 

hivatkozhatnak.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az időpontnak semmi köze nincsen a létszámhoz.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: de erre nem hivatkozhatnak, ha megadják a nyolc napot, 

akkor azzal csak jót tesznek. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  kérdezi, hogy mi a baj az öt nappal.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: rövid. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  nem rövid, pontosan bőven elég ahhoz, hogy ekkora faluban 

ki tudják hirdetni a fórumot. Nem New York államban vannak, vagy Los Angeles-ben.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csak arra gondol, hogy elképzelhető, hogy valaki dolgozik 

és arra a napra nem tud… 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ne menjenek abba bele, hogy a Budapesten dolgozó salföldi 

állandó lakos nem tud időben lejönni, nem tudja feldobni. Ha öt nappal korábban meg tudják 

mondani, akkor nyugodtan kivehet szabadságot, ahogyan az esetet ismerik.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: véleménye szerint mindenkire tekintettel kellene lenni, 

ugyanúgy a Budapesten dolgozóra, mint az itteni nyugdíjasra.  
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Fábián Gusztáv polgármester:   mindig kiderül, hogy olyan emberek miatt kell 200 évvel 

korábban kihirdetni, meg vasárnap délelőtt 10 órakor ebéd előtt csinálni, vannak bizonyos 

emberek, akik csak akkor érnek rá. Kérdezi, hogy milyen salföldi, aki csak akkor ér rá és nem 

tudja és izé. Annak az érdekében kell olyan időpontban csinálni lakossági fórumot, mert 

őmiatta, nem a többiek miatt, akik itt vannak és itt laknak és itt vannak állandóan, azok nem 

érdekesek, azok miatt kell ilyenkor, meg olyankor csinálni a lakossági fórumot, hülyeség. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: gondoljon bele, hogy mi lenne, ha ….. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:   ha direkt úgy csinálná, hogy vasárnap ebéd után meghívja 

őket egy kávéra, akkor sem jönnek el közmeghallgatásra.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csak arra gondol, hogy jobb beleélő képességgel kellene 

gondolkodni. Gondoljon arra a Polgármester Úr, hogy ha nem itt, vagy a környéken csinálná 

faldíszeket, hanem lenne egy fix munkahelye, ahol dolgozni kell 8-tól 4-ig, vagy 10-től 6-ig, 

akkor mit csinálna, hogyan tudna elszabadulni. Gondoljon bele annak a helyzetébe. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez olyan feltételezés, egy évben van egy darab 

közmeghallgatás… 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: de most nem arról beszélnek, hanem a fórumról.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ha van egy darab közmeghallgatás és éjjel-nappal dolgozik 

reggel 6-tól este 7-ig és érdeklik a köz dolgai, akkor arra az egy darab közmeghallgatásra eljön 

korábban a munkahelyéről.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: most a fórumról beszélnek, ha a közmeghallgatás 

megmarad, az rendben van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ha annyira érdekli az illetőt, akkor a fórumra is el fog jönni, 

ha nem érdekli, akkor hirdetheti akár előtte 15 nappal. Még egyszer mondja hogy ha ez 

képviselői javaslat, hogy 5 nap helyett, 8 legyen, akkor arról szavazni fognak.  

 

Kovács István alpolgármester: vitatkoznak itt, hogy a fórum bekerüljön-e az SZMSZ-be, 

vagy sem. Úgy látja, hogy a fórummal a saját munkájukat segítik elő, több lehetőség lesz arra, 

hogy kikérjék a lakosság véleményét. Nyugodtabb szívvel tudnak dönteni valami felől, mert 

figyelembe kell venni a fórumon elhangzott véleményeket. Nemcsak keretek között, mint a 

közmeghallgatás, ami kötelező egy évben egyszer, hanem többször is összejöhetnek és ez nem 

jelenti azt, hogy döntenek egy fórumon. Azt látják, hogy mi a lakosság véleménye és az alapján 

kerül a testület elé. Ott történik az, hogy nyugodt szívvel dönt, vagy nem. Ha látja, hogy a 

lakosságnak az az érdeke, akkor nyilván, nem fog ellenkező döntést hozni. Tehát úgy látja, hogy 

elősegíti a testület munkáját, hogy több fórum legyen. Attól függetlenül közmeghallgatás lehet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: csak a 8 napot javasolja.  

 

Kovács István alpolgármester: azon nem múlik.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: szerinte 8 nappal korábban ki lehetne hirdetni.  

 



15 
 

Fábián Gusztáv polgármester: felteszi a kérdést a Tisztelt Testületnek: Mátraházi Zsuzsanna 

képviselő asszony javasolja, hogy a fórumot legalább nyolc nappal korábban tegyék közzé. 

Kéri, hogy aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze.  

 

A képviselő-testület 1 igen szavazattal, 2 nem szavazattal, tartózkodás nélkül Mátraházi 

Zsuzsanna képviselő lakossági fórum közzétételére vonatkozó javaslatát elveti.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi Istvánt, hogy mi a kifogása ellene.  

 

Kovács István alpolgármester: öt nap alatt is ugyanúgy megtudja, voltak olyan 

kifüggesztések, amit kifüggesztettek egy héttel előtte, amikor arra került a sor, akkora meg 

elfelejtették.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: erre Cavintot kell adni.  

 

Kovács István alpolgármester: egyet tud mondani, itt a közmeghallgatás példája, emlékeznek 

rá, hogy a közmeghallgatáson mennyien voltak és előtte mennyien szoktak lenni, mert ott is 

alig vannak és nem azért mert nem tudják az időpontját. Úgy látja, hogy a fórum csak elősegíti 

a testület munkáját.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: jó, akkor jelenleg marad az öt napos javaslat. Ezekről a 

fórumokról hangfelvétel készül és jegyzőkönyvet készíthet a Jegyző Asszony. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző:  feljegyzést készíthet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: tehát akkor nem is kell itt lenni a jegyzőnek. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem kell. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ebből a szempontból jó, mert vasárnap is lehet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: feljegyzést készíthet.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző:  azért írta a hivatal a hangfelvételt, mert az adott, el lehet tenni 

és ha kérdés  van, akkor feljegyzést lehet készíteni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: a 27. § tartalmazza a különböző társulási formákat, ide bekerül 

Révfülöpi Óvoda Társulás. Hatályát veszti az 5. §, illetve az 1. függelék. Kérdezi, hogy van-e 

még észrevétel. Amennyiben nincsen, javasolja elfogadásra a Szervezeti és Működési 

Szabályzat módosítását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

11/2019. (X. 31.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testületének  
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a Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatáról szóló 13/2013. (X.1.) 

önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

8.) Képviselői tiszteletdíj megállapítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a képviselői tiszteletdíj vonatkozásában változatlanul 

javasolja a 30.000 Ft elfogadását. Kérdezi, hogy van-e észrevétel, vagy más javaslat. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: bejelenti a döntéshozatalban való érintettségét.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy a döntéshozatalból Mátraházi Zsuzsanna 

képviselőt ne zárja ki a testület.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

97/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Mátraházi Zsuzsanna képviselőt a 

képviselői tiszteletdíj megállapítására vonatkozó döntéshozatalból nem zárja ki.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a 30.000 Ft összegű tiszteletdíj elfogadását. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

12/2019. (X. 31.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a képviselők tiszteletdíjáról 

 

9.) Polgármester szabadságának elszámolása és ütemezésének jóváhagyása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ezt az időarányos 8 napot szeretné kivenni október végétől 

november elejéig, azaz október 30-31., november 4-8., és november 11. Mellesleg megjegyzi 

az alpolgármester úrnak, hogy valószínűleg vidéken fog tartózkodni. Javasolja ezt az ütemezést 

elfogadni.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

98/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

A polgármester 2019. október 13-tól december 31-ig tartó  

időszakra járó szabadsága ütemezéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy Fábián Gusztáv, 

főállású polgármester 2019. január 1. napjától 2019. október 13. napjáig időarányosan járó 

szabadságát kivette. 

A 2019. október 13. napjától 2019. december 31. napjáig járó 8 nap szabadság ütemezését az 

alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

- október 30-31.   2 nap 

- november 4-11.  6 nap. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: folyamatos 

      

10.) Tájékoztatások (gazdasági program, feladatátvállalás, összeférhetetlenségi 

szabályok, vagyonnyilatkozat-tétel) 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  az Aljegyző Asszony összegyűjtötte a tájékoztatásokat.  

Az első, hogy 6 napon belül gazdasági programot szükséges elfogadni. Felkéri az Aljegyző 

Asszonyt, hogy a továbbiakról nyújtson tájékoztatást.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a feladatátvállalás arra tér ki, hogy a kötelező feladatok, illetve 

az önként vállalt feladatok hogyan fognak megjelenni az önkormányzat munkájában. Amikor a 

költségvetés készül, akkor formálódik ki, hogy melyek azok a  kötelező feladatok, amelyeket 

kötelező megcsinálni és mi az, ami mellé belefér egy önként vállalt feladat.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a következő az összeférhetetlenségi szabályok, amit mind be 

kell tartani.  

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: gyakorlatilag az összeférhetetlenségi szabályokat figyelembe 

kell venni, ha valaki összeférhetetlen, akkor azt jelezni kell és az összeférhetetlenséget meg kell 

szüntetni. A méltánytalanság szabályaira tekintettel kiemeli, hogy  KOMA rendszerbe, azaz a  

Köztartozásmentes Adatbázisba  való bejelentkezést mindenkinek meg kell tenni, ezt 

folyamatosan fenn kell tartani. A vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettsége van minden 

képviselőnek a választástól számított 30 napon belül, illetve majd január 30-ig újra.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  kérdezi, hogy ez a köztartozásos kérdés most fog jönni, mert 

ha jól emlékszik, akkor öt éve csinálták. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: most mindenkinek újra szükséges bejelentkezni ebbe az 

adatbázisba, melyet 30 napon belül meg kell tenni. Amennyiben segítségre van szükség, akkor 

a hivatal szívesen segítséget nyújt, mindenkinek a saját ügyfélkapujára van ehhez szükség.  
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Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja az elhangzott tájékoztatás tudomásul vételét.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

99/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

tájékoztató tudomásul vételéről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a gazdasági programról, 

feladatátvállalásról összeférhetetlenségi szabályokról, vagyonnyilatkozat-tételi 

kötelezettségről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: azonnal. 

 

 

11.) A településfejlesztéssel, településrendezéssel  és településkép-érvényesítéssel 

összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendelet módosítása 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  ebben a rendeletben is megjelennek módosítások. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: tulajdonképpen jogharmonizáció a korábban elfogadott 

Szervezeti és Működési Szabályzattal kapcsolatosan.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  tehát itt van az, amiről az előbb beszéltek, ismerteti a rendelet-

tervezet 1. §-át: „Hatályát veszti a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-

érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 11/2017.(VII.24.) 

önkormányzati rendelet (a továbbiakban: R.) 8.§-ban a „a közmeghallgatásra” szövegrész.”  

Ehelyett lesz a falufórum és ez jobb lesz, mert nem kell ez a szigorú közmeghallgatás.  

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a közmeghallgatás az egy kényszerintézkedés volt akkor, 

amikor a partnerségi rendelet készült, mert csak így tudták elfogadni a rendeletet,  mert akkor 

nem volt  lakossági fórum meghatározva, amire a magasabb szintű jogszabályok, illetve az 

ezekhez kapcsolódó jogszabályok lakossági fórumot írnak, a   lakossági fórum szabályai szerint, 

illetve a Szervezeti és Működési Szabályzatban megfogalmazottak szerint. Eddig nem volt 

lakossági fórum és most bekerül és a közmeghallgatást helyettesíti.  

Fábián Gusztáv polgármester:  sürgős  lakossági fórumot kell összehívni a településképi 

rendelet módosítás miatt. 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a folyamatban lévő ügyekre még a közmeghallgatás szabályai 

vonatkoznak.   

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: úgy értelmezi, hogy lehet közmeghallgatás és  lakossági 

fórum is.  
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Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a folyamatban lévő ügyekben csak közmeghallgatás lehet.  

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: a jövőbeni ügyekre gondol.  

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a jövőbeni ügyekre a rendelet lakossági fórumot ír.  

Fábián Gusztáv polgármester: ez az jelenti, hogy innentől kezdve településfejlesztési 

koncepcióról, az integrált településfejlesztési stratégiáról lehet  lakossági fórumot tartani.  

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a kötelező jogszabályi előírás, ha ezt így elfogadja a testület, 

akkor a  lakossági fórum. A  lakossági fórumot pedig aszerint a szabályok szerint kell tartani, 

amit a Szervezeti és Működési Szabályzat szabályoz. 

Fábián Gusztáv polgármester: tehát  lakossági fórum lesz aszerint, amit az előbb elfogadtak. 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor az öt nap miatt megint tartózkodni fog.  

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a rendelet módosítás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 

1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

13/2019. (X. 31.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a településfejlesztéssel, településrendezéssel  és településkép-érvényesítéssel összefüggő 

partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló rendelet módosításáról 

 

12.) Tapolca Környéki Önkormányzati Társulásba delegált tag megválasztása 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a társulási tanácsban a polgármesterek vesznek részt, ezért 

saját magát javasolja elfogadni delegált tagnak.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

100/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

A Tapolca Környéki Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsába tag delegálásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Tapolca Környéki Önkormányzati 

Társulás Társulási Tanácsába Fábián Gusztáv polgármestert delegálja. 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a Tapolca Környéki 

Önkormányzati Társulás részére küldje meg. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2019. november 7.  
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13.) Mátraházi Zsuzsanna képviselő javaslata 

 

Fábián Gusztáv polgármester: felhívja a Képviselő Asszonyt, hogy röviden ismertesse 

indítványát.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: felolvassa beadványát. Elmondja, hogy személy szerint 

senkivel nincsen gondja, mert nem erről szól a javaslat, igazából Évával abban egyet értettek, 

hogy ez a sok település, sok a hivatalnak. Évek óta volt a testülettel egy beszélgetés, ami a 

hagyományok miatt a kapcsolódások miatt arról volt szó, hogy most 60 nap áll rendelkezésre 

az önkormányzati választások után, hogy lehet váltani hivatalt. Ilyenkor kell dönteni és mivel 

éveken keresztül arról volt szó, hogy Salföld ezt ki fogja használni és a testületi tagok is 

támogatták, ő meglepetten hallotta, amikor felhívta polgármester urat, illetve amikor megkapta 

a levelet, hogy ez megváltozott. Először hadd kérdezze meg, hogy mi az oka a változásnak, 

konkrétan a vélemények megváltozásának és utána elmondja az érveit, amellett, hogy ezt 

mindenképpen meg kellene próbálni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: bármikor mondhatta, akár 20 éven keresztül is, hogy 

csatlakozzanak Ábrahámhegyhez, illetve a Badacsonytomaji Közös Hivatalhoz, tehát 

nyugodtan mondhatta, egyébként mindig csak elképzelés volt, de ha ő tegnap este lefeküdt 

aludni  és éjszaka azon töprengett, hogy csatlakozzanak-e, illetve lépjenek-e ki a jelenlegi 

Közös Hivatalból és ma reggelre úgy döntött,  hogy még sem, akkor ez egy realitás.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ez nem realitás, ez mese, ilyen a mesébe van, ez nem 

polgármesteri indokolás, elnézést kér, nincs mögötte információ.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: tisztelt Képviselő Asszony sem indokolta, amit elmondott 

nagyon kevés. 

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: majd mindjárt megindokolja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: valójába nem tegnap feküdt le azzal, hogy „Úristen ezt meg 

kell gondolnia”, nyár óta gondolkodik rajta és semmi különös indokot nem talál arra, hogy 

kilépjenek a jelenlegi Közös Hivatalból. Hosszasan töprengett és nem egy éjszakás kalandocska 

volt és teljesen arra a megállapításra jutott, hogy semmi különösebb értelme nincsen. Annak a 

nosztalgiának, hogy valamikor Ábrahámhegy, Balatonrendes és Salföld együtt volt egyébként 

nem erről van szó, hanem tulajdonképpen Badacsonytomajhoz kell csatlakozni, mert 

Ábrahámhegy is oda csatlakozott. Különösen semmilyen indoka nincs, egyébként is nem tudja, 

hogy milyen lenne, különben is meg van elégedve a jelenlegi Közös Hivatal munkájával, 

természetesen sok ügy van és bizony pattogni kell, hogy az ember idejében mindent 

megcsináljon, azt kell, hogy mondja, hogy a „le a kalappal a jelenlegi Közös Hivatal előtt” 

nem akar dicséreteket zengeni. Egyetlen ügyben volt egy problémája, amit nagyon  nem 

szeretett, de ezt hagyják, de a több mint  öt éves idő alatt a világon semmilyen különösebb 

problémát nem talált a Közös Hivatal munkájában, legalább is olyat, ami eget rengető lenne és 

semmilyen különösebb dolog nem kecsegtetné a Badacsonytomajhoz való csatlakozáshoz, 

pusztán egyfajta nosztalgia. A végső döntést amiért meghozta, hogy a faluban egy embertől 

nem hallotta, hogy ilyen igényekkel lépne fel, senkit nem érdekel. Azt sem érdekel senkit, hogy 

esetleg Ábrahámhegyen félfogadás, a salföldi ügyfélfogadás sem érdekel senkit, nagyon 

gyorsan emailben, falugondnokkal együtt bármikor ő is, minden papírt megkaptak, elvittek, 

gyakorlatilag nincs jelentősége egy ügyfélfogadási dolognak. Ezek kizárólag nagyobb 
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községek, nagyobb mennyiségű munkájánál fontosak, a Közös Hivatalban fontos a folyamatos 

ügyfélfogadás, gyakorlatilag egy ilyen kis faluban internettel és telefonon minden  megoldható. 

Magyarán mondva ebből  a szempontból sincsen különösebb értelme. Kizárólag, még egyszer 

mondja ez nosztalgia és akiktől hallotta, hogy csatlakozzanak, azok is ábrahámhegyi 

érdeklődők voltak, salföldi embertől egytől sem hallotta, hogy milyen jó lenne, ha 

visszamennének Ábrahámhegyhez, de itt igazából Badacsonytomajhoz csatlakoznának. Némi 

technikai részt is szeretne ismertetni a képviselő asszonnyal, most már gyakorlatilag 100  

%-ban Révfülöpre járnak a gyerekekkel, pontosan tök jó útban van Kővágóörs, minden ügyet 

el tudnak intézni, „két legyet egy csapásra”, az ügyeket is tudják serkenteni, intézni, a 

gyerekeket is onnan szállítják, tehát abszolút jó az irányzat. Azt, hogy ezt megfordítsák és még 

külön eljárjanak Badacsonytomajra, az teljesen nevetséges lenne, tehát nem tudja javasolni a 

kilépést, meg mondja őszintén, hogy jól érzi magát a Kővágóörsi Közös Hivatalban, még 

egyszer mondja, hogy nem is szívesen váltana, belemenni megint az ismeretlenbe, pusztán csak 

egy nosztalgikus állapot miatt. Múltkor is lett volna ilyen lehetőség, akkor azt mondta, hogy 

„nem” utána el kezdtek rajta gondolkodni, de belátta most az utóbbi két-három hónapban látja, 

hogy semmi értelme nincsen.  Nincsen ilyen szándéka részéről, tehát azt sem tudja javasolni, 

hogy kezdjenek el tárgyalásokat, és azt sem, hogy kilépjenek a Kővágóörsi Közös Hivatalból. 

Még egyszer azt mondja, hogy ha tegnapig azt mondta volna, hogy „igen”, akkor ma azt 

mondja, hogy „nem” és akkor mi van. Itt most élesbe mondja a testület előtt, jegyzőkönyvbe, 

hogy „nem szándékozik részéről kilépni és nem javasolja a testületnek, hogy kilépjenek a 

hivatalból”.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: szeretné a jegyzőkönyvnek elmondani, hogy nem azt 

mondta, hogy lépjenek ki, hanem azt javasolta, hogy kezdjenek tárgyalást -  ezt is szeretné, 

hogy benne lenne, ha nem is szó szerint, de részletesen -, hogy milyen ajánlat van a másik 

oldalon és a kettőt összevetni, ez a falu érdeke, akár gazdasági, akár kulturális, bármilyen 

ajánlatot összevetni. Igen Polgármester Úr mondja, hogy nincsen panasza, de azért térjenek ki 

arra, amiről most is szó volt a közmeghallgatásra, egyetlen egy példa, hogy közmeghallgatást 

sem lehetett pénteken tartani, ami azelőtt egy megszokott dolog volt.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ez nem igaz, ne menjenek bele ebbe az utolsó 

közmeghallgatásba, ez nem igaz.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: akkor ott elhangzott, hogy nem a testület a hibás, mert 

pénteken nem lehet közmeghallgatást tartani, mert a hivatal leterhelt, amit megért, mert tényleg 

leterhelt, már mint a Kővágóörsi Hivatal. Semmit nem veszítenek azzal, ha meghallgatják a 

másik fél ajánlatát. Nem tudja, hogy Polgármester Úr nem hallotta senkitől, de ki kopogtat a 

polgármesternél, hogy ezen szeretne változtatni. Kérdezte Polgármester Úr valakitől, hogy 

szeretne-e változtatni, szeretne-e nosztalgiából visszamenni Ábrahámhegy irányába.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi, hogy ebben a faluban ezt meg kell kérdezni, nem kell 

megkérdezni, jönnek azok maguktól, de nem jönnek.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: továbbra is javasolja, nem veszít vele az önkormányzat, a 

hivatal is tudja, puhatolózni egészen nyugodtan lehet, bármiféle sértődés elkerülése nélkül. Ez 

egy lehetőség, 60 nap van rá, nem kellene kihagyni, megkérdezni azt,  hogy milyen ajánlat van.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem javasolja a puhatolózást, azt viszont nem tilthatja meg, 

hogy a Képviselő Asszony elmenjen Badacsonytomajra és puhatolózzon, nincsen akadálya, de 

nem a testület felhatalmazásával, mert természetesen ezt nem tudja javasolni.  
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy az információkat elhozhatja, amit hall, azt a 

testület elé terjesztheti.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: természetesen előterjesztheti, teljesen evidens, nem fogja 

felhatalmazni, sőt ellenzi, de megtiltani nem tudja,  hogy bármilyen politikai tevékenységet 

folytasson. Ha tud olyan csodaszereket mondani, amitől megváltozik a véleménye, és irány 

Badacsonytomaj, akkor azt meglátják. A következő ülésre a Képviselő Asszony terjessze be, 

hogy mit tudott meg.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: kérdezi, hogy mikor lesz a következő ülés, mennyire kell 

sietni.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: felhatalmazást nem fog adni. 

 

Tóthné dr. Titz Éva aljegyző: a következő ülés novemberben várható. A váltásra 60 nap van 

úgy, hogy addig meg kell hozni minden döntést.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: felhívja a képviselő asszonyt, hogy ha ilyen tárgyalásokat 

folytat, akkor ne hivatkozzon a testületre, de megkérdezhetik az alpolgármester urat is, hogy 

javasol-e ilyen tárgyalásokat.  

 

Kovács István képviselő: valójában a településnek, ahogy  Zsuzsa mondta, kötődése volt 

Badacsonytomajhoz, de mikor, még a Tanácsi időben rendszerváltás előtt. Akkor érezték annak 

a hatását - nyilván nem önkormányzatiság volt – itt a településen, mint periférikus település 

jóformán nem kapott semmit, tehát abban az időben. Jött az önkormányzatiság, nyilván a három 

település jól együtt tudott működni addig, amíg nem történt robbanás, mi történt, az 

alpolgármester asszonynak a döntését akkor, amikor képviselő  asszony lakosság megkérdezése 

nélkül Kővágóörshöz csatlakozott, akkor ezt mivel magyarázza. Azt mondja, hogy újra váltani, 

amikor valóban, hogy egy városnál  nem lennének olcsóbbak a közös hozzájárulások a Közös 

Hivatal működéséhez, ahogyan már polgármester úr is elmondta, Révfülöpre hordják a 

gyerekeket iskolába, óvodába, akár milyen ügyintézés szükséges, hetente kétszer-háromszor 

bemegy a hivatalba. Ezt úgy tudja megcsinálni, hogy nem kerül plusz költségbe a településnek, 

mert vagy   odafelé, vagy visszafelé bemegy a hivatalba  és megkérdezi, hogy van-e valami, 

elvinni való, tehát költségmegtakarítás itt is jelentkezik. Megkérdezi megint, hogy akkor 

amikor abban az időben elindult, úgy tudja hogy akkor sokat kapott a képviselő-testület, miért 

nem tettek azért, az akkori képviselők, vagy a salföldi szülők, hogy ne  Révfülöpre vigyék  a 

gyerekeiket, hanem pont a kialakult iskolába, óvodába, tehát egy megint egy 

költségmegtakarításról beszélhetnek, de mivel arra alakult ki, úgy látja, hogy azóta kétszer 

kerültek Kővágóörshöz, kialakult egy kapcsolat, persze voltak akadályok, nagyobb térséget kell 

összefogni a Közös Hivatalnak, most jutottak el odáig, hogy a problémák kezdenek 

kiküszöbölődni és csökkenek, ahol dolgoznak mindenhol van probléma, tehát oda lyukadtak ki, 

hogy kialakult egy jó kapcsolat és rúgják fel még egyszer, ugye már másodszor vannak 

Kővágóörsön. Nem látja azt az előnyt Badacsonytomaj felé, ami miatt ezt fel kellene rúgni. 

Hozzáteszi, hogy azért az nem olyan lenne,  mint Ábrahámhegynek, Balatonrendesnek és 

Salfölnek a közös működése, tehát nem arról van szó, hogy a három település együtt fog 

dolgozni, mert ezt a törvény nem teszi lehetővé. Azt javasolja, hogy kialakult egy jó helyzet, 

egy jó kapcsolat, ezt már ne rúgják fel, költségileg biztos benne, hogy a település nem járna 

jobban, ha Badacsonytomaj felé integrálódna. 
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Mátraházi Zsuzsanna képviselő: ezt meg fogja kérdezni,  a másik pedig... 

 

Kovács István képviselő: nyugodtan kérdezze meg, de valószínű egy város egy falu közös 

működésének úgy látja, hogy másabb szempontok vannak, mint a jelenlegi a hivatalban, közös 

testületi ülésen látják, hogy mi történik, más egy falunak és egy városnak a vonzata.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: éppen lehet, hogy több lobbi ereje van. Ezeket a kritikákat, 

hogy megszavazta, rá nem vonatkoznak, mindig tiltakozott, vissza lehet keresni.  

 

Kovács István képviselő: amióta a hivatali ügyintézés Kővágóörsön van, a lakosságnak nem 

kell csinálni semmit, vagy odaviszik, vagy hozzák, vagy a  levelet viszi, vagy hozza, igazából 

ki vannak szolgálva. Egyedüli szolgáltatás van Badacsonytomajon, csak a fogászat. Véleménye 

szerint nem lenne olcsóbb az átjelentkezés.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: egy szavazást szeretnének megejteni, a képviselő asszonynak 

az a kérése, hogy Salföld Község Önkormányzata kezdeményezzen egyeztetést 

Badacsonytomaji Közös Hivatallal. Ezt nem javasolja, bár nem tilthatja  meg, hogy mint 

magánszemély, mint képviselő, a képviselő asszony érdeklődjön, azt tudja javasolni, hogy 

szavazzanak arról, hogy kezdeményezzen-e egyeztetést Salföld Község Önkormányzata a 

Badacsonytomaji Közös Hivatallal. Kéri, hogy aki ezzel egyetért kézfeltartással jelezze.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 1 igen szavazattal,  2 ellenszavazattal és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

101/2019. (X. 18.) HATÁROZATA 

 

Badacsonytomaji Közös Hivatallal történő tárgyalásról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete Mátraházi Zsuzsanna Képviselő Asszony 

írásbeli indítványát a Badacsonytomaji Közös Hivatalhoz történő csatlakozással kapcsolatos 

tárgyalások kezdeményezésére nem támogatja.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: természetesen a képviselő asszonynak nincsen megtiltva, hogy 

bármilyen tevékenységet folytasson.  

 

Mátraházi Zsuzsanna képviselő: egyetlen hozzáfűznivalója van, ez egyértelmű lustaság, mert 

nem kerül semmibe elmenni és beszélgetni és tájékozódni. Meg fogja tenni a saját nevében és 

tájékoztatni fogja a testületet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszönik, ha a következő testületi ülésen tájékoztatja a 

testületet, megköszöni a megjelenést és az ülést 12:35 órakor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

Fábián Gusztáv       Tóthné dr. Titz Éva 

polgármester         aljegyző 
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